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Sammanfattning 

Under 2019 har följande genomförts i föreningen: 

1. Asfaltering och dikesgrävning  av Norra Ekekullsvägen 

2. Möten och kontakt med boende på Norra Ekekullsvägen för att säkra att arbetet 

genomfördes på ett förankrat sätt 

3. Budgetering och kontakt med entreprenörer inför att asfaltera om vägbanan på 

Ekekullsvägen 

4. En extra stämma för att ta ett nytt beslut om budget och hastighetssänkningsplan 

Under 2019 hade styrelsen 5 styrelsemöten inklusive det konstituerande. Styrelsen har 

också haft möte med revisorerna. Arbetet med Norra Ekekullsvägen har varit det största 

som föreningen under 2019 åtagit sig och har lett till en bra standard och till att vattnet 

som tidigare stod på vägen nu har runnit av. En konsekvens av det omdragna flödet var att 

det blev översvämningar på Norra Ekekullsvägen 18. Efter att styrelsen undersökt det och 

sett att det berodde på en cementtrumma på Norra Kyviksvägen som det var stopp i löste 

sig problemet.  

Styrelsen valde att inte genomföra den andra utdebiteringen som var beslutad av årsmötet 

2019. På extra stämman 2019 avhandlades skälen till detta och föreningen antog en ny 

budget samt ett förslag från styrelsen om att ta fram en hastighetssänkningsplan. För mer 

information om de diskussionerna ligger tidigare kallelse, protokoll och extra info på 

hemsidan.  

Föreningens ekonomi var svår under den första delen av 2019 på grund utav 

icke-budgeterade utgifter i form av konsultarvoden. Detta gjorde att en snabb utdebitering 

behövde genomföras. Styrelsen har med detta i åtanke tagit fram en plan för hur 

föreningen ska fondera pengar framöver för att vid höga tillfälliga kostnader möjliggöra en 

förutsägbarhet i utdebiteringarna.  


